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متن پرسش

با سلام: در یکی از سخنرانی های استاد، ایشان بیان کردند که ناامید نشدن از اجابت دعا حتی بعد از

گذشت مدتها از دعا کردن، میتواند به اجابت آن منجر شود. در روایتی که از امام رضا (ع) نقل کردن

ناامیدی از اجابت دعا از شیطان است. آیا اصرار بر خواسته های شرعی میتواند منجر به اجابت شود؟

می ترسم خواسته ام بعد از گذشت این همه سال اجابت نشود. مقداری سرد شده ام از دعا کردن. اما

هرموقع از ته دل دعا می کنم احساس آرامش و حتی رسیدن به آرزو دارم. سردرگمم که ادامه بدم

یاخیر؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: دعا، مسیر اُنس با خدا است. وقتی هم که فکر میکنید گویا بنا نیست آن

دعا مستجاب شود و از استجابت آن ناامید میشوید؛ باز امیدوار باید بود گویا تقدیری در میان است

که از چشم ما پنهان میباشد. موفق باشید


